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1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet för öppnat. 

 

2. Val av justerare 

Annika Stridh valdes att jämte ordföranden justera dagens 

protokoll. 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll 

Protokoll från den 11 september 2013 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

5. Nämndärenden 

Av nämndärendena så kommenterades följande ärenden 

- Skapandet av en god utemiljö för barn i förskola och 

grundskola, en motion från (V).  

- Konkreta åtgärder för att bryta 

kunskapssegregationen, motion från (V). 

- Elevhälsorapporten kommer att presenteras närmare 

nästa sammanträde. 

Skrivelser till nämnden kommer i fortsättningen också att 

skickas till rådet. 

 

6. Lokalförsörjning 

Anna Lidvall, enhetschef för lokalenheten, föredrog 

lokalförsörjningsplanen. Rådet ansåg att de inte har fått 

vara med i processen med framtagandet av 

funktionsprogrammet i lokalförsörjningsplanen. 

Förvaltningen ansåg att rådet ska vara med i processen 

med funktionsprogrammet. Rådet och förvaltningen kom 

överens om att rådet diskuterar på vilket sätt man vill 

bidra med synpunkter på funktionsprogrammet (t ex i 

workshopform), och återkommer om detta till 

förvaltningen. 

Rådet ansåg att alla skolor ska vara tillgängliga för alla. 

Som exempel framfördes Sjöstadsskolans fönster, med 

stora ljusinsläpp som är problematiskt för elever med 

synnedsättning. Matsalen är bullrig och ljudet går inte att 

stänga ute. Rådet anförde att när det gäller planeringen av 

renovering/ombyggnad av skolor måste det finnas ett 

långt framförhållande när det gäller elever med 

funktionsnedsättning. Förvaltningen höll med rådet om 

detta. 
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7. Aktiviteter i verksamhetsplan 2014 

Rådet noterade att inga av aktiviteterna har kunnat bockas 

av och ser därför inte något skäl till att ta fram nya 

aktiviteter. Rådet är mer intresserat av hur långt man har 

kommit med nuvarande aktiviteter. Rådet undrade över 

hur man avsåg att förverkliga aktiviteterna. Saknar en 

kolumn som anger hur man avser jobba med aktiviteten. 

 

Förvaltningen ska kolla om det går i ILS:en, men det 

borde finnas med i skolornas planer. 

 

8. Övriga frågor 

Per Thunman meddelade att det kommer att göras en 

revision av tillgänglighetsarbete på SISAB. Han vill göra 

en redovisning i rådet när revisonen är gjord. Rådet ansåg 

att detta vore bra. 

 

Kvarstående frågor 

Elev på RH-gymnasiet som lämnat gymnasiet på grund att 

denne inte kunna få ta med sig sina personliga assistenter. 

Rådet vill att familjen får veta att frågan är lyft i rådet. 

 

Tommy von Hellens frågade om bärbara hörslingor i 

skolan och hur förvaltningen tänker. 

 

Sekreterare till rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet efterfrågade om det finns något förslag till ny 

sekreterare för rådet. Förvaltningen meddelade att det 

finns ett förslag, men att det ännu inte har förankrats med 

berörda och därför inte kan presenteras. 

 

9. Möte med utbildningsnämnden 

Programmet för studiebesöket som efterföljande möte 

gicks igenom. 

Rådet beslutade att de vill ta upp följande frågor med 

utbildningsnämnden: 

- Tilläggsbeloppet. 

- Aktiviteter i verksamhetsplanen. 

- Vad vill utbildningsnämnden ha rådet till? Hur ska 

rådet användas?  


